
Benatia: W Romie miałem problemy z kierownictwem
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Już dziś wieczorem drugi pojedynek Romy i Bayernu w tej edycji Ligi

Mistrzów. Wywiadu dla Sport1 udzielił były gracz Giallorossich, obecnie

grający w Monachium, Mehdi Benatia. 

 

- Gdy trener mnie potrzebuje, jestem gotowy i do dyspozycji. Na początku miałem

problemy z kontuzjami, teraz czuję się lepiej. Moje występy na boisku są również

odpowiedzią na krytykę, która otrzymałem w niemieckich dziennikach. Roma? Była i

jest bardzo mocnym zespołem, mimo 1-7 z pierwszego meczu. Rewanż będzie

zupełnie innym spotkaniem. Kibicuję Romie, jest dla mnie szczególna, mimo że

miałem pewne problemy z kierownictwem, o których nie mam chęci rozmawiać.

Wciąż mam tam wielu przyjaciół,jestem z nimi w kontakcie, również w ostatnich

dniach.

 

Autor: abruzzi

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               1 / 1

http://www.tcpdf.org

